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BRM.0012.7.9.2018              

        

Protokół nr 37/2018 

 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 27 sierpnia 2018 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

 

Czas trwania posiedzenia 8.30 – 8.50. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Janusz Radzikowski   – Przewodniczący Komisji 

2. Maciej Basiński            – Członek Komisji 

3. Elżbieta Jardanowska            – Członek Komisji 

4. Zbigniew Zygora                  – Członek Komisji 

 

Na komisję spóźniła się radna:   

Magdalena Łośko – członek Komisji (godz. 8.30). 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Romuald Kaiser - Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 

2. Mariola Styperek  - Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finasowego. 
 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji, 

który zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji, wynoszącego 5 osób, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 35/2018 posiedzenia Komisji oraz protokołu nr 

36/2018. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2018 r  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
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Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 
 

Porządek obrad przyjęto i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 

  

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 35/2018 posiedzenia Komisji oraz protokołu 

nr 36/2018 posiedzenia Komisji. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 
 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 35/2018 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 
 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 36/2018 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2018 r . 

Mariola Styperek - Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Przedstawiła Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2018 r.(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z XLIII sesji RMI z dnia 

27 sierpnia 2018 r.)  
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Dług aktualnie wynosi 77 milionów? 
 

Mariola Styperek - Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

76 milionów złotych. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

A w Wieloletniej Prognozie Finansowej jest zapisane 116 milionów złotych? 
 

Mariola Styperek - Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

115 milionów złotych. Do tego nie należy wliczać kredytu w kwocie 15 milionów 800 

tysięcy złotych. Jest to kredyt zaciągnięty na spłatę autobusów. To zadanie jest 

rozłożone w czasie w październiku i na koniec grudnia. Na koniec grudnia występujemy 

do Urzędu Marszałkowskiego o dofinasowanie z Unii. Otrzymamy ponad 11 milionów i 

spłacimy. 4 miliony z VAT-u za te autobusy odzyskamy dopiero w lutym. Jest to kredyt 

krótko terminowy i nie należy go wiązać z długiem. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Zakup autobusów jest realizowany przez Miasto czy Spółkę? 
 

Mariola Styperek - Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Przez Miasto. 
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Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Jak jest z inwestycjami w I półroczu ? 
 

Mariola Styperek - Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Omówiliśmy to w WPF. Większość zadań będzie realizowana w II półroczu. Prace 

trwają, ale wszystko będzie płacone w II półroczu. Największa pozycja to zakup 

autobusów, plac przez dworcem, tunel, parkingi. To duże zadanie na ponad 60 

milionów.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy on się zacznie? 
 

Mariola Styperek - Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Zacznie się, wykonawca jest już wyłoniony. Pierwsze płatności będą w 2019 r.    
 

Innych pytań nie było. 
 

Janusz Radzikowski– Przewodniczący Komisji: 
 

Komisja Uzdrowiskowa Rady Miejskiej Inowrocławia na posiedzeniu w dniu 

27 sierpnia 2018 r. rozpatrywała: 
 

- informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2018 r., 
 

głosowanie:         za - 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 1. 

 

- informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 

2018 r., 
 

głosowanie:         za - 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 1. 

 

- informację o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej  

w Inowrocławiu za I półrocze 2018 r., 
 

głosowanie:         za - 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 1. 

 

- informację o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury 

w Inowrocławiu za I półrocze 2018 r., 
 

głosowanie:         za - 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 1. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Macieja Wierzbińskiego 

i Rąbińskiej.  

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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W dyskusji głos zabrali: 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Teren został sprzedany firmie X. Problemem jest to, że ci państwo muszą w danym 

terminie wybudować obiekt. Ponieważ tak to zostało zapisane w przetargu. Tłumaczą, 

że Miasto wprowadziło ich w błąd i nie będą w stanie zrealizować tego w terminie. Jak 

do tego Miasto podejdzie? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Miasto już podeszło. Jest zgoda na przesunięcie terminu realizacji. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

A jak to się ma do procedury? Strony, które uczestniczyły w tym przetargu lub mogły 

uczestniczyć teraz są nierównomiernie traktowane. 
 

Romuald Kaiser–Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Tylko jeden podmiot uczestniczył. To było zrobione pod nadzorem prawnym. 
 

Maciej Basiński –  członek Komisji: 

Tamte warunki mogły spowodować, że inni nie przystąpili. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Dobrze się stało, że nie ma przeszkód. Miasto wyszło naprzeciw inwestorowi, bo w tym 

przypadku nie było jego winy, że nie mógł tego wykonać w terminie.  
 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem projektu? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania.  

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 
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Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji 

zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do 

zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: 

Poznańskiej, Miechowickiej i sylwestra Ranusa.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 
 

Innych pytań, sugestii nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji. 
 

Przewodniczący 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Janusz Radzikowski 
 
 

 

 
 

 

 
Protokółowała 

Agnieszka Bardzińska 


